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SIIKAISTEN KUNNAN VANHUS- JA VAMMAISNEUVOSTO  PÖYTÄKIRJA 
 
 
  
Aika:  Perjantai 22.10.2021 klo 14.00 - 15.08 
 
Paikka:  Kunnantupa/Neukkari 
 
Läsnä: Arja Lehtinen/ Kunta 

Miia Leivo/ Kunta 
Keijo Silvola Siikaisten/ sotaveteraanit 
Jorma Virtanen/ Siikaisten eläkeläiset 
Raija Viljanen/ Siikaisten seurakunta 
Säde Suominen/ SPR 
Arja Glade/ PoSa (etäyhteydellä) 
Taisto Salo/ Kunta 
 

Poissa:  Sari Starck/ Kunta 
   
 
 

1. Kokouksen avaus 
Viime kauden puheenjohtaja Keijo Silvola avasi kokouksen klo 14.00 
 

2. Kokouksen laillisuus ja päätösvaltaisuus 
Kokous todettiin lailliseksi ja päätösvaltaiseksi. 

 
3. Vanhus- ja vammaisneuvoston järjestäytyminen 

Neuvoston jäsenet esittäytyvät ja valitaan vanhus- ja vammaisneuvostolle puheenjohtaja sekä 
varapuheenjohtaja kaudelle 1.8.2021 - 31.5.2025. Siikaisten kunnanhallitus on kokouksessaan 
23.8.2021(§ 83) päättänyt nimetä vanhus- ja vammaisneuvoston sihteeriksi Miia Leivon. 

 
Keijo Silvola ehdotti tulevan kauden puheenjohtajaksi Arja Lehtistä. Ehdotus hyväksyttiin 
yksimielisesti. Varapuheenjohtajaksi valittiin Keijo Silvola.  

 
4. Edellisen kokouksen pöytäkirja 

Käytiin läpi edellisen kokouksen pöytäkirja. Keijo Silvola kertoo, että monta asiaa jäi tekemättä 
viime vuonna koronan takia. Tultiin siihen tulokseen, että vielä syksyllä ei uskalleta järjestää 
toimintaa. Markus Halmisen vierailua esitettiin alkuvuoteen. 

     
5. Vanhus- ja vammaisneuvoston esitteen uusiminen 

Esitteen päivitys annettiin sihteerille ja hän tekee siitä vedoksen seuraavaan kokoukseen. 
 

 
6. Muut esille tulevat asiat 

Huolta herätti Sote - uudistus ja vanhusten ruokapalvelun järjestäminen. Pitäisi olla hereillä 
uusimman tiedon kanssa mikä koskee vanhus-  ja vammaisväestöä, mutta kukaan ei tarkkaan 
tiedä mitä tuleman pitää. 
 
Kela taksin toimimattomuus herätti myös keskustelua, onko asialle tehtävissä mitään? Keijo 
Silvola ehdotti kannanottoa asian tiimoilta Satakunnan vanhusneuvostolle. Jäsenet olivat 
yksimielisiä kannanoton tarpeellisuudesta. Kannanotto päätettiin tehdä ja sen valmistelun 
hoitavat Arja Lehtinen ja Miia Leivo. 
 
Arja Lehtinen ehdotti tiedustelua Satakunnan vanhusneuvoston vierailusta kokoukseen 
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lähitulevaisuudessa. Sihteeri Miia Leivo ottaa yhteyttä sähköpostitse sopiakseen 
mahdollisesta vierailusta. 
 
Seuraavan kokouksen kokoontumispaikaksi kysytään Marilyniä. 
 
 
 

 
7. Seuraava kokous 

Seuraava kokous sovitaan erikseen. 
   

 
 
 

 
puheenjohtaja Arja Lehtinen  sihteeri Miia Leivo 


